
Bod programu: Vyjadrenie predsedu súdnej rady a stanovisko súdnej rady k článku v 

Plus7 dní  dňa 14.04.2023 pod názvom „Tajomné miesto: Lipšic pred rokmi navštevoval 

cigarový klub SIS. Pre toto ním opovrhuje.“ 

https://plus7dni.pluska.sk/domov/hriesne-miesto-lipsic-cigarovom-klube-vyjadruje-

despektom-sam-tam-sedaval 

 a to k časti, v ktorej sa uvádza: 

„Zaujímavé je, že v súvislosti s cigarovým klubom SIS nám Lipšic nepredhodil aj predsedu 

Súdnej rady SR Jána Mazáka. Lebo ako sa nám podarilo zistiť, dovoz Mazáka do sídla SIS 

minimálne raz osobne zabezpečoval práve Daniel Lipšic. On to však popiera s tým, že "ani 

neviem o tom, že by niekedy v sídle SIS bol". 

„Stretnutia boli výlučne z dôvodu, že po rozšírení kompetencií súdnej rady pri preverovaní 

sudcovskej spôsobilosti sme povinní vyžadovať informácie od SIS, čo aj robíme. Boli sme si 

ujasniť, ako vyžadovať informácie a ako s nimi nakladať o kandidátoch na sudcov tak, aby 

sme neporušovali žiaden zákon,“ objasnil nám Mazák svoje návštevy.“ 

Odôvodnenie: 

Súdna rada je kolektívny orgán, ktorého výkon právomocí podlieha zákonnému režimu 

a ústave. Pokiaľ sa predseda súdnej rady stretáva v súvislosti s výkonom právomocí súdnej 

rady s príslušníkmi SIS v ich oficiálnych priestoroch za prípadnej prítomnosti tretích osôb 

a táto správa je zverejnená, je potrebné, aby súdna rada zaujala k dôvodnosti a vhodnosti 

takýchto stretnutí stanovisko. 

Predovšetkým je potrebné, aby predseda súdnej rady podal súdnej rade vysvetlenie 

v nasledovných smeroch: kedy, na základe akého zákonného oprávnenia či ktorého uznesenia 

súdnej rady sa   zúčastnil stretnutia v SIS, s kým konkrétne, akú kompetenciu tým realizoval, 

prečo nebola súdnej rade z tohto stretnutia, či stretnutí predložená správa. Prečo bolo potrebné 

„si ujasniť, ako vyžadovať informácie a ako s nimi nakladať“ Prečo bolo potrebné predsedom 

súdnej rady navštíviť SIS a nechať si vysvetliť ako neporušiť zákon. 

 

Návrh uznesenia: 

Súdna rada v súvislosti s medializovanými informáciami o stretnutiach predsedu súdnej rady 

s príslušníkmi SIS a tretími osobami v priestoroch SIS po vyjadrení predsedu súdnej rady 

prijala nasledovné stanovisko: ...... (bude doplnené v nadväznosti na podanie vysvetlenia 

predsedom súdnej rady) 
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